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1 Topsport 
 

9/11/2022 – Inleidend gesprek DEFNSIE (Ben Andriaensen) - Evere 

Gesprek met Frederik Van Lierde 
Voorstel tot vraag naar verlenging tot World Cup Antalya zodat Ben kan deelnemen aan drie 
wedstrijden (EK indoor (indien selectie), GP Lilleshall en WC Antalya. Het was een positief gesprek. 
Presentatie opgemaakt en aan Frederik bezorgd. 
13/12/2022: officiële meeting met Defensie ter verdediging van het dossier van Ben. 
 

16/11 – 27/11/2022 BOIC stage in Belek 

- Atleten (Jarno, Theo, Ben, Elian en Julie) : van 16/11 tot 27/11 
- Wietse: van 16/11 tot 23/11 
- Marina: van 21/11 tot 27/11 

Positieve reacties ontvangen van Wietse en de schutters. Zowel naar trainingsarbeid als naar contacten 
met andere topsporters van België kunnen we terugblikken op een zeer geslaagde stage. Voor Julie, 
Theo en Elian was dit een eerste kennismaking met de ‘grote’ jongens en meisjes van TEAM Belgium. 
Er zijn drie boogschiet sessies gegeven aan de collega atleten. 
 

5/12/2022 - BE GOLD meeting - BOIC - Brussel 

Aanwezig: Sofie De Baere & Wim Meiresonne, Philippe Preat & Joachim Gheerolfs (BOIC), Jeremy Solot 
(Adeps) , Marina P & Marc R (LFBTA) , Wietse Van Alten & Jul Clonen (BSV) 

 een PowerPoint presentatie vormde de leidraad van de meeting... (bij interesse kan de 
presentatie opgevraagd worden) 

 Evaluatie 2022 en planning 2023... 
 De vergadering staat achter de werking en presentatie die werd voorgesteld... 

 
Discussiepunten: 

1)  Theo: meer engagement en “drive” tonen, wat degelijk en goed aanwezig is bij Elian. Beiden 
krijgen een groene kaart, waardoor een verlenging van 1 jaar is voorzien. 

2) Julie Hellemans: Wim M is niet overtuigd dat haar niveau reeds het beoogde niveau is voor het 
Be Gold project. De prestatie in München werd beschouwd als een iets makkelijker selectie. 
Belangrijker was de prestatie tijdens andere wedstrijden en vooral het EK junioren... Deze 
prestaties moeten beter! Ook vragen ze zich af of het engagement (de HP ingesteldheid) 
aanwezig is. Dit zijn de belangrijke werkpunten voor Julie om haar kandidatuur meer kracht te 
geven. Julie zal wel op de nodige financiële steun kunnen rekenen via het TOP Sport 
Vlaanderen. Jul en Wietse zullen samen via een data analist een “pathway” uitwerken om aan 
te tonen dat onze schutters (binnen hun leeftijd) op de juiste weg zijn richting OS 2028. Ook 
de factor #trainingen en engagement tot een bepaalde levenswijze in functie van het doel, 
succesvol zijn tijdens internationale wedstrijden.  

 
Na de vergadering: Marc heeft een verschuiving van budget (Mentaal ! Materiaal) aan Jeremy S 
gevraagd – dit is toegestaan wat betekent dat ook wij moeten nagaan of we Elian kunnen steunen 
met extra zaken... Jul neemt met Wietse en Elian contact op.. 
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Reglement selectie OS  
Tijdens de BOIC meeting heb ik Marc hierover aangesproken en verwezen naar mijn emails... 
blijkbaar heeft hij een moeilijke periode en moet kortelings naar het ziekenhuis voor verdere 
opvolging. Ik heb Patrick W (vrijdag 9/12) gecontacteerd voor verdere stappen... hij zal mij op de 
hoogte houden. 
 
Afrekening kosten wedstrijden e.a. 
Met dank aan Erik De Bevere, die ons de kosten gemaakt door LBFTA bezorgde, zodat we het dossier 
BE GOLD verder kunnen finaliseren... Johan en ik zullen alles overlopen zodat we een zekerheid 
hebben van alle kosten. Momenteel hebben we volgend overzicht: 
 

- Internationale wedstrijden: Restbudget (11363€) : eventueel kunnen we de kosten van het EK 
indoor (8000-9000€) onder het budget van 2022 brengen. Er is ook een restbudget bij TPP 
(9793€). 

- Stages : Restbudget (9998€) : eventueel kunnen we de kosten van de materiaal stage Beiter 
(4960€) en de conditie-stage (6640€) onder het budget van 2022 brengen. Er is ook een 
restbudget bij TPP (7250€). 

- Fysieke omkadering: Budget van Elian is ingevuld (Kineworks en andere fitness waar Elian 
trainde...) 

- Mentale omkadering: Niet ingevuld en verschuiving naar Fysieke omkadering of Materiaal) 
- Materiaal : ingevuld : 1000€ pijlen – 500€ Polar hartslag voor opvolging van trainingen – data 

verzameling – Project Jarno ism Sport Vlaanderen... 
 
 
Sport Vlaanderen is een extra budget: 
 
Voorstel van Wim Meiresonne na overleg: 

- 2.500€ Jul ; 1.875€ Wietse ; 5.579€ voor programmakosten waarvoor jullie nog een voorstel 
doen (dit kan ook ev. materiaal vervroegd aanschaffen ifv het prestatieprogramma 2023) 

- Er is nood aan kwaliteitsvolle regenuitrusting voor de Yellow Arrows... 
 
Activiteiten in december & Januari: 
 

- Dinsdag 13/12/2022 – Meeting Defensie – Evere Brussel (Jul Clonen & Ben Andriaensen.) 
- Donderdag 15/12/2022 – Vlaams Sport Juweel – Brussel (Jul Clonen & Nico Thiry) 
- Vrijdag 16/12/2022 – BOIC digitale meeting High Performance thinking 
- Maandag 19/12/2022: met Wietse naar Boogsport winkel in Oostende. 
- Dinsdag 20/12/2022 – 10u – Herentals 
- Vergadering met de Yellow-Red Arrows (atleten & coaches) met als agenda: 

o Globale evaluatie 2022 
o Planning 2023 

▪ Afspraken naar deelname aan activiteiten 
▪ Uitrusting 
▪ Communicatie... 

- Dinsdag 20/12/2022 - Topsportcommissie gelijklopend met de vergadering Yellow Arrows 
- Dinsdag 7/1/2022 Selectiecommissie (voorstel) 

 
Beslissing: 
In het kader van het creëren van een open en transparante topsportwerking mag deze informatie 
omtrent de werking Topsport gedeeld worden met de LFBTA en Sport Vlaanderen. 
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2 Administratieve zaken 
 

• Opmerkingen verslag Bestuursvergadering 13/11/2022.  
Er zijn geen bemerkingen op het verslag. 
 
Beslissing: 

Het Bestuur aanvaardt het verslag van 13/11/2022. 
 

• Update financiële stand van zaken 
De AC overloopt kort even de belangrijkste zaken m.b.t. de financiën. 
 
Naar het einde van het werkingsjaar werden: 

- De laatste facturen mbt de ledenadministratie naar de clubs verstuurd 
- De verschillende projecten topsport in de boekhouding RBA – BSV – LFBTA worden op elkaar 

afgestemd. Hierover zit ik nog verder met Jul samen. 
- Afrekeningsfacturen RBA worden momenteel berekend. 
- De wedstrijdtaksen voor het indoorseizoen werden eveneens berekend en verstuurd. Hierop 

is er echter een bemerking gekomen vanuit de club WTV.  Deze merkt op dat in het 
sportreglement vermeld staat dat dit eerst dient beslist te worden in de beleidsdomeinen. Hier 
kan hij nergens geen referentie over vinden. 
Het klopt dat dit niet beslist is door de WG KA en LA afstand en vervolgens ter goedkeuring 
voorgelegd werd aan het bestuur. Wel werd in de laatste bijlage van het sportreglement 
melding gemaakt van een taks van 1 euro per deelnemer voor LCI 18m en 25m wedstrijden. 
Indien ok voor het bestuur kan het volgende geantwoord worden aan WTV: 
 
“Met het wegvallen van de coronabeperkingen in het werkingsjaar 2022, werd door het 
bestuur besloten bij aanvang van het indoorseizoen om de wedstrijdtaksen voor LCI 
wedstrijden opnieuw in te voeren voor een bedrag van 1 euro per deelnemer”. 

 
Overlopen begroting 
 
Inkomsten 

- Facturen wedstrijdtaksen: 682 euro 
- Subsidie VTS voor organisatie vergadering VTS: 187 euro 
- Sponsorgelden CDAT facturen opgemaakt: 1050 euro 
- Facturen clubs aansluiting leden: 3294 euro 

 
Uitgaven 

- Huur Hub trainingen OSS: 80 euro 
- Aankoop sportmateriaal POLARS: 1568.43 euro 
- Interne en externe communicatie 157,01 euro 
- Aankoop laptop STC en leasing kopieertoestel: 1244 euro 
- Aankoop ianseo materiaal: printer, laptop, kabels, hardcases, scanner,… 2114,39 euro 
- Verplaatsingskosten: huur vrachtwagen 292 euro + verplaatsingskosten coach 492 euro 
- Kosten SD Worx: 539 euro 
- Kineworks: 440 euro 
- Uitbetaling scheidsrechters DNM 
- Alle facturen voor de voorgeschoten verblijfskosten betaald door RBA werden uitgesplitst en 

verrekend. Voor de uitzendingen 2022 komt dit neer op een voorgeschoten bedrag van 44.298 
euro. 
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- Voor drank en maaltijden werden 189 euro uitgegeven voor chips en cava BSV viering en 
maaltijden bijscholing IANSEO. 

 
Beslissing: 
Het bestuur gaat akkoord met bovenstaande geplande bestellingen. 
 
 

• Ledenadministratie stand van zaken: 
- Op 14 november 1379 leden  
- Op 12 december 1401 leden (vorig jaar 1479 leden) 

 

3 Intern beleid 
 

• Ethisch verantwoord sporten: 
 
Om in orde te zijn met de voorwaarde omtrent ethisch verantwoord sporten dienen er een aantal 
afspraken gemaakt te worden omtrent het onafhankelijk handelen van het Aanspreekpunt Integriteit. 
Om deze reden werd een afsprakennota afgesloten tussen Boogsport Vlaanderen en de federatie-API 
(zie bijlage). 
 
Ondertekende overeenkomst afsprakennota API: 
 
Verklaring van onafhankelijkheid 
Beslissing: 
Het Bestuur gaat unaniem akkoord dat de federatie-API  de toestemming krijgt om zelfstandig klachten 
neer te leggen bij het VST. De API kan dit doen op verzoek van de melder, op verzoek van de federatie 
of op eigen initiatief.  

 
 

Afsprakennota: 
Moet de API geanonimiseerd rapporteren een BO voor en na indienen klacht bij VST. 
 
Beslissing: 
Het Bestuur beslist unaniem dat de API geanonimiseerd dient te rapporteren aan BO over klachten 
ingediend bij het VST 

 
 

Wie vertegenwoordigt Karate Vlaanderen tijdens zitting VST? 
Beslissing:  
Het bestuur beslist per dossier geval wie BSV zal vertegenwoordigen bij het VST 
 
 
 

• Kampioenenviering korte evaluatie 
De viering is vlot verlopen en de eerste reacties die we mochten ontvangen zijn positief. 
 
Voor volgende edities dienen we rekening te houden met volgende zaken: 
- Uitnodiging kampioenen uit alle disciplines 
- Meer duidelijkheid in uitnodigingsbrief: wordt je enkel uitgenodigd voor de receptie of word je 

effectief gehuldigd. 
- Interviews: vragen op voorhand al even doornemen met de personen in kwestie: 
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- Naamplakkaatjes (stickers) voorzien voor alle aanwezigen. 
 
 

• Ianseo: Evaluatie workshop 
In de aanloop van de BAIC wedstrijd van KJS werd een digitaal overleg ingepland waarin enkele tips en 
tricks werden uitgelegd door Matteo bij het opmaken van een wedstrijdfile. 
➔Bedenking bij het digitaal overleg: naar de toekomst toe had dit luikt iets uitgebreider mogen zijn. 
En hadden we beter stap voor stap samen een wedstrijdfile aangemaakt.  
 
De eigenlijke bijscholing op de BAIC van KJS was zeer nuttig leerzaam voor alle cursisten. Ook hier was 
het tijdsbestek voor velen net iets te kort. Daarom het voorstel om nakende kampioenschappen te 
gebruiken als vervolmakingscursus voor deze groep geïnteresseerden. USK heeft reeds melding 
gemaakt dat het eveneens interesse heeft om deze wedstrijd via IANSEO te laten verlopen. 
 

• Jeugsportproject stand van zaken 
 
Momenteel worden de verschillende ingediende projecten becijferd voor uitbetaling in 2022.  
Tijdens overleg met onze dossierverantwoordelijke werd het project kort even aangehaald. Voor 2023 
blijft het project in grote lijnen hetzelfde. Het project wordt ter goedkeuring voorgelegd voor 2 jaar.  
 
Pas vanaf 2025 zal het reglement ten gronde mogelijks worden aangepast. 
 

• Onderhoud danage doelen 
Deze week afspreken met KSM voor het onderhoud van de Danage doelen zodat deze in goede staat 

kunnen ingezet worden op de indoorkampioenschappen. 

Vanaf 2023 worden volgende zaken strenger in acht genomen: 

- Storting van een waarborg, ook al mag je de doelen gratis gebruiken 

- Opmaken formulier voor ontvangst en teruggave 

- De doelstaanders worden genummerd, zodat genoteerd kan worden welke doelen moeten 

gerepareerd worden. Deze dienen telkens als laatste in de container geplaatst te worden. 

- Indien de container niet correct is ingeladen worden er extra kosten van de waarborg verrekend. 

Dit dient in het uitleenreglement gewijzigd te worden. 

 
 

• Verhuis secretariaat 
Inmiddels hebben we intrek genomen in het nieuw lokaal van BSV. Volgende zaken dienen nog met 
het centrum besproken te worden: 
- Aansluiting internet en telefonie.  
- Aanzetten pomp centrale verwarming  
 

• Stand van zaken Lotto project 
De deadline voor het indienen van het project 2023 is 8 januari. 
LFBTA wenst het wedstrijdconcept Lotto Cup te behouden op het BAIC/BAOC niveau. BSV wenst een 
grootser concept voor te stellen. Het BSV voorstel is vertaald naar het Frans en opnieuw ter 
goedkeuring voorgelegd aan LFBTA. Deze week zal op niveau van de RBA een beslissing hieromtrent 
genomen worden. 

 

• Scheidsrechters: 
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Vanuit BSV werd een vraag aan het NCR omtrent het gebruik en veiligheid van een bepaalde 
compoundloper. Op het NCR kon deze vraag niet beantwoord worden.  
Indien dit voorgelegd zou worden op het WA Judge comittee zal er een fee aangerekend worden van 
100,00 USD.  

According to World Archery Constitution and Rules, Book 1 Chapter 1 Articles 1.16.7 to 1.16.10  – A 
100.00 USD (one hundrerd US dollars) fee will be invoiced according to World Archery Constitution and 
Rules, Book 1, Article 1.16.8. Fee will be added to yearly Member Association Fee invoice. 

Beslissing: 
Het bestuur is van mening dat deze vraag eerst op het NCR dient te komen. Indien het NCR alsnog 
beslist om deze door te sturen naar WA dan is BSV hiermee akkoord. 
 
 

 
 
 

4 Beleidsdomeinen 
 

• LA 

- Aanvraag wedstrijd SSO (fundraiser) in samenwerking met BRI en blindedoeltreffer 

Ruben zal een aanvraagdossier dossier indienen voor een fundraiser wedstrijd outdoor 1440 

wedstrijd in op 10 en 11 juni. Dit is een organisatie wedstrijd LA voor SSO sinds lange tijd (50/30). 

Bij deze dus de vraag kan deze organisatie een A wedstrijd voorzien? 

Het sportreglement voorziet de mogelijkheid afhankelijk van een ingediend ‘eerste A wedstrijd’ 

dat ter goedkeuring wordt voorgelegd aan het bestuur. 

 

Beslissing: 
Aangezien BRI mee in de organisatie zit en reeds de nodige ervaring heeft opgebouwd met het 

organiseren van A wedstrijden is alvast een goed teken. Indien een mooi dossier kan ingediend 

worden, zal bekeken worden of de status van A-wedstrijd kan toegewezen worden. 

 

- Voorbereiding VK indoor 

To do list: 
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▪ Sponsor voor blazoenen gezocht 

▪ Afspraken SV afhuren aula 

▪ Afspraken maken met de Barrr 

▪ Er wordt een flyer aangemaakt met uitleg VK 

▪ Inrichting VIP-room met cava voor sponsors 

 

Einde vergadering: 22:30 

Datum volgende vergadering: 23/01/2023 

 

 Voorzitter         

 

 

Francis Notenboom       

 

 


